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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 4. redni seji, dne 26.3.2015, so člani Občinskega sveta postavili vprašanja oziroma 
predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja naslednje odgovore:  
 
INGRID KOCJANČIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Imam dve vprašanji, in sicer prvo: Zanima nas, kako je s financiranjem društev v letu 2015. 
Kar nekaj društev se je obrnilo na našo stranko. Jasno nam je, da Mestna občina Koper 
nima še sprejetega proračuna za leto 2015, vendar bi morali nekaj narediti, saj v Mestni 
občini Koper delujejo društva, ki imajo status društva v javnem interesu in delujejo skoraj kot 
javni zavodi, s tem, da je njihovo delovanje bistveno cenejše od javnih zavodov. Vsa ta 
društva pomenijo in pripomorejo k reševanju socialnih stisk v Mestni občini Koper zelo dosti, 
pripomorejo tudi k razvoju športa, promociji zdravja, nekatera izvajajo tudi pomembno 
preventivo in kurativo dejavnost za občane v Mestni občini Koper. Tovrstna društva imajo 
tudi zaposlene, ki pa bodo ostali brez plač, v kolikor Mestna občina Koper ne bo čim prej 
pripravila razpisa za  delovanje le-teh. Zdaj moram poudariti, da je nekaj društev  celo že 
mesec dni brez plače in v kolikor kmalu ne bo razpisa, vemo pa, da potem traja več kot 60 
dni, da se sredstva razdelijo, bodo ti ljudje 4 mesece brez plače. Na društvih imamo tudi take 
zaposlene, kjer so edini zaposleni in imajo družine. 
 
Drugo vprašanje: Člani SMC-ja oziroma svetniki SMC-ja imamo informacijo, da imajo 
nekateri svetniki in svetnice Mestne občine Koper v uporabi prenosne računalnike, ki so last 
Mestne občine Koper, zato nas zanima, ali smo do tovrstnih osnovnih sredstev upravičeni 
tudi svetniki in svetnice, ki smo mandat nastopili v letu 2014. V kolikor do tega nismo 
upravičeni, lepo prosimo, če nam v bodoče  gradivo za sejo mestnega sveta pripravite v pisni 
obliki in pošljete na dom, ker si tega ne moremo printati, ker so res prevelike količine. 
 
PISNO:  
 

1. Zanima nas kako je s financiranjem društev v letu 2015. Jasno nam je, da MOK nima 
še sprejetega proračuna za leto 2015, vendar bi morali nekaj narediti, saj v MOK 
delujejo društva, ki imajo status društva v javnem interesu in delujejo skoraj kot javni 
zavodi, s tem, da je njihovo delovanje bistveno cenejše, kot delovanje zavodov. Vsa 
ta društva pomembno pripomorejo k reševanju socialnih stisk ljudi v MOK, k razvoju 
športa, promociji zdravja. Nekateri pa izvajajo tudi pomembno preventivo in kurativo 
občanov v MOK. Tovrstna društva imajo tudi zaposlene, ki pa bodo ostali brez plač, v 
kolikor MOK ne da ven razpisa za delovanje le-teh. 

 
ODGOVOR: Mestna občina Koper se zaveda doprinosa nevladnih organizacij občanom, kot tudi 
celotni Mestni občini Koper, zato njihove aktivnosti cenimo in jih vsako leto finančno in tudi drugače 
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podpiramo. Dejstvo pa je, da Mestna občina Koper trenutno, zaradi formalnosti, pogojenih z 
ustanovitvijo nove Občine Ankaran, deluje v t.i. začasnem financiranju, ki postavlja finančni okvir 
delovanja občine samo za obdobje treh mesecev. Ker pa se zavedamo, da so sredstva za nevladne 
organizacije temeljnega pomena bomo, kljub zgoraj navedenemu,  v petek, 24.4. 2015 objavili razpise 
za sofinanciranje sledečih programov: programov socialnega varstva, programov za otrok in mladino, 
kulturnih programov (kulturna društva, likovna in galerijska dejavnost, založništvo), športnih 
programov, programov promocije zdravja ter programov, ki niso predmet drugih razpisov v MO Koper. 
Sočasno bo objavljen tudi javni  razpis za sofinanciranje delovanja turističnih društev.  
Mestna občina Koper si sicer ves čas prizadeva, da bi tudi v obdobju začasnega financiranja društva 
delovala kar se da nemoteno, tako denimo športnim klubom v tem obdobju omogočamo uporabo 
športnih objektov in jim tako zagotavljamo normalno izvajanje dejavnosti.  

 
2. Glede na to, da imamo informacijo, da imajo nekateri svetniki in svetnice MOK v 

uporabi prenosni računalnik, ki je last MOK, nas zanima ali smo do tovrstnih osnovnih 
sredstev upravičeni tudi svetniki in svetnice, ki smo mandat nastopili v letu 2014. V 
kolikor do tega nismo upravičeni, prosimo, če se nam lahko gradivo za sejo sveta 
MOK dostavi v pisni obliki na dom. 

 
ODGOVOR: Odgovor je podan pri prvem pisnem vprašanju Olge Franca. 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Vlagam šest pisnih vprašanj. Eno sem pozabila in ga dodajam, in sicer:  V lanskem letu smo 
v prvem branju sprejeli Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 
pogojih v MOK. Torej, govorili smo o umeščanju pomožnih kmetijskih objektov na kmetijska 
zemljišča in od prvega branja naprej bi rada videla, kakšna je usoda tega pomembnega 
odloka, torej spremembe tega odloka. 
 
ODGOVOR: Na današnji seji je Občinskemu svetu predložen v obravnavo Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih pogojih v MOK, ki ureja to problematiko. Zaradi izteka 
mandata prejšnjega Občinskega sveta je odlok predložen ponovno v prvo obravnavo. 

 
Druga stvar, za katero bi prosila je, če mi lahko posredujete, katere županove komisije  
obstajajo, kdo so njihovi člani in za kaj so pristojne. 
 
PISNO: 
 

1. Brezplačna uporaba prenosnih računalnikov MOK za svetnike OS 
 
MOK je v preteklih letih brezplačno dodelila v uporabo prenosne računalnike občinskim 
svetnicam in svetnikom. Zanima me naslednje: 
 

- Koliko občinskih svetnic in svetnikov je prevzelo prenosne računalnike, koliko ne? 
- Kakšen je bil strošek za en prenosni računalnik in koliko za vse nabavljene? 
- Ali namerava MOK tudi v novem mandatnem obdobju 2014 – 2018 ponuditi možnost 

novim svetnikom in svetnicam, da dobijo v uporabo prenosne računalnike? 
- Kako se vodijo navedeni računalniki v knjigovodstvu, kakšno vrednost imajo danes? 
- Ali so novoizvoljeni svetniki iz predhodnih mandatov vrnili prenosne računalnike, kdo 

in kdaj? 
 
ODGOVOR: Prenosniki za svetnice in svetnike občinskega sveta Mestne občine Koper so bili prvič 
nabavljeni konec leta 2006, in sicer v vrednosti 225.012,10 SIT po kosu. Dobili so jih vse svetnice in 
svetniki takratnega OS. Skupno je bilo nabavljenih 34 kosov (33 za svetnike + 1 za govorniški pult) v 
skupnem znesku 7.650.411,40 SIT (oz. 31.924,60 € po menjalnem tečaju 1€ = 239,640 SIT na dan 
01.01.2007). V decembru 2011 je bilo nabavljeno 10 kosov novih prenosnikov, ki so nadomestili 
okvarjene iz prvotne nabave. Cena po kosu je bila 554,04 € oziroma skupaj 5.540,04 €.  

 



Vsi nabavljeni prenosniki se vodijo v osnovnih sredstvih MOK in so bili predani v uporabo na podlagi 
reverza. Sedanja knjižna vrednost vseh predmetnih prenosnih računalnikov je 0 €. Računalniki iz 
nabave leta 2006 so tehnološko zastarani – popravila in nadgradnje so dražje od nakupa novega in 
omogočajo največ instalacijo operacijskega sistema MS Windows XP, ki ga pa Microsoft več ne 
podpira. 
 
Skozi dva mandata OS je tako bilo odpisano in predano v uničenje 20 kosov prenosnikov iz nabave 
2006 – 4 okvarjene kose pa hranimo za rezervne dele delujočim, v kolikor jih bo sploh še možno 
popraviti.  

 
Dvanajst ponovno izvoljenih svetnic in svetnikov ni vrnilo prenosnega računalnika ob nastopu 
sedanjega mandata in jih uporabljajo tudi v tem mandatu.  

 
Nabava novih prenosnikov za ostale svetnike in svetnice v tem trenutku ni možna, zaradi omejenih 
finančnih sredstev, ki so posledica izvajanja začasnega financiranja MOK. 

 
2. Odlok o turistični taksi na območju Mestne občine Koper 

 
Navedeni odlok je OS sprejel konec leta 2013. Zanima me: 
 

- Koliko sredstev je MOK prejela od pravnih in koliko od fizičnih oseb za leto 2014? 
 
ODGOVOR: Navedeni odlok ureja dve vrsti turistične takse – t.i. turistična taksa na podlagi dejanske 
prenočitve, ki jih obračuna nastanitveni obrat neposredno turistu pri obračunu nočitev; ta znesek nato 
odvaja Mestni občini Koper. Iz naslova teh sredstev je v letu 2014 Mestna občina Koper prejela cca. 
250.000,00 EUR, vse s strani pravnih oseb. Druga turistična taksa pa je pavšalna turistična taksa, ki 
se jo obračuna lastnikom počitniških stanovanj in počitniških hiš. Slednje se skladno z zakonom in 
odlokom obračuna enkrat na leto za preteklo leto. Iz naslova pavšalne turistične takse Mestna občina 
Koper še ne beleži prihodkov, saj se bo plačilo le te v letu 2015 izvajalo prvič. 

 
- Na osnovi katere baze podatkov je izvedla obračun za turistično takso za fizične 

osebe, koliko fizičnih oseb je zavezancev in kakšen obračun je bil izdan – koliko 
sredstev pričakuje MOK? 

 
ODGOVOR: Iz naslova pavšalne turistične takse (predvidevamo, da svetnico zanima slednje)Mestna 
občina Koper predvideva cca. 150.000,00 EUR namenskih prihodkov. 
Koliko dejansko bo teh sredstev bo znano konec koledarskega leta. Turistična organizacija Koper je 
trenutno v fazi izdelave evidence zavezancev, zato ne razpolaga še s točnim podatkom, koliko je le-
teh. Predvidevamo pa, da jih je cca. 1000.  

 
- Ali so pri fizičnih osebah nastali kakšni zapleti, pritožbe ali druge nepredvidljive ovire?  

 
ODGOVOR: Glede na to, da odločb za plačilo občina še ni pošiljala (ker želi najprej vzpostaviti ažurno 
evidenco zavezancev),temveč je pošiljala le dopis z obvestilom in predvidenim izračunom višine 
pavšalne turistične takse, občina beleži veliko vprašanj s strani predvidenih zavezancev. Pri takem 
številu zavezancev so seveda prisotne tudi pritožbe, ki jih Turistična organizacija Koper skuša reševati 
v najkrajšem času. Dodatne pritožbe pričakujemo ob izdaji odločb za plačilo.  
Občine, ki pavšalno turistično takso računajo že več let, so nas predhodno opozorile, da bo do pritožb 
prihajalo, zato smo bili na slednje tudi pripravljeni.  

 
3. Prispevek za nezazidana stavbna zemljišča  

 
Zanima me naslednje: 
 

- Koliko bo približno zavezancev za nov »prispevek« za nezazidana stavbna 
zemljišča? 

 



ODGOVOR: Glede odmere NUSZ za nezazidana stavbna zemljišča so podatki še v obdelavi, ker 
trenutne aktivnosti so osredotočene na odmero NUSZ za zazidana stavbna zemljišča, ki predstavljajo 
namenska sredstva proračuna MOK. 

 
- Koliko prihodkov pričakuje MOK letno iz tega naslova? 

 
ODGOVOR: Višina letnih prihodkov iz naslova odmere NUSZ za nezazidana stavbna zemljišča bo 
znana na podlagi simulacije, ki bo opravljena po zaključku obdelave podatkov. 

 
- Kdaj bodo dobili informativne izračune potencialni zavezanci? 

 
ODGOVOR: Jeseni bomo začeli z aktivnostmi za pripravo informativnih izračunov, ki jih bodo 
potencialni zavezanci prejeli do konca leta 2015. 

 
- Izračun nekaj primerov za različne lokacije in velikosti zemljišč. 

 
ODGOVOR: Izračuni primerov bodo znani šele po izvedeni simulaciji. 
 

- Kakšne probleme pričakujejo in kako jih bo možno reševati? 
 
ODGOVOR: Na te izračune bo mogoče podati pripombe, ki jih bomo preučili in ugotovili ali so 
utemeljene ali ne. Utemeljene pripombe bodo potem upoštevane pri odmeri v letu 2016. Nadaljnje 
pripombe pa bodo možne v obliki pritožb na izdane odločbe oziroma tekom leta, kakor je to praksa 
tudi pri odmeri nadomestila za zazidana stavbna zemljišča. 

 
- Kako bo možno prekvalificirati takšna zemljišča nazaj v kmetijska, kolikšni so stroški 

za to in čas trajanja postopkov? 
 
ODGOVOR: »Prekvalifikacija« zemljišča v kmetijska je razumljena kot sprememba namembnosti 
zemljišča, za katero postopek predpisuje zakonodaja s področja urejanja prostora (predvsem Zakon o 
prostorskem načrtovanju). Spremembe namenske rabe zemljišča so možne v okviru postopka 
priprave Občinskega prostorskega načrta, kot ga določa Zakon o prostorskem načrtovanju. 

 
4. Stroški MOK za potovanja zaposlenih in pogodbenih sodelavcev v tujino za 

mandatno obdobje 2014-2018  
 
Prosim za podatke: 
 

- Katera potovanja so bila v zadnjem mandatnem obdobju? 
- Za posamezno potovanje pa kdo so bili udeleženci, destinacija in stroški potovanja, 

namen in dodana vrednost za MOK. 
 
ODGOVOR: Od začetka mandata 2014 – 2018 je MOK nadaljevala aktivnosti v sklopu utečenih 
projektov, kot sta med drugim razvoj potniškega terminala in projekt Smart Cities.  
 
1. Barcelona, november 2014, Udeležba na svetovnem kongresu za pametna mesta 

Udeleženci s strani MOK:  Boris Popovič, župan 
   Sabina Mozetič. direktorica občinske uprave 
   Erik Sarkič, Urad za gospodarske javne službe in promet 
  Jadran Prodan, Služba za informacijski sistem 

Stroški: 2.293,78 EUR 
 

Na svetovnem kongresu za pametna mesta (Smart cities) so bile predstavljene številne sodobne 
rešitve upravljanja mesta, kot npr. parkiranje, ravnanje s komunalnimi odpadki, promet, javna 
razsvetljava. Predstavili so se tudi izdelovalci programske in strojne opreme, ki podpirajo tovrstne 
sisteme ter  posamezna mesta s svojimi rešitvami. Udeležba na kongresu je bila priložnost za 
navezavo stikov, ki se nadaljujejo še danes in ne nazadnje pomembno izhodišče za odločitev Mestne 
občine Koper za prijavo na projekt Smart Cities and Communities solutions integrating energy, 



transport, ICT sectors through lighthouse projects SCC-01-2015, under the H2020 program, deadline 
05-05-2015. Vrednost projekta je za Mestno občino Koper ocenjena na vsaj 5.000.000,00 € z DDV.  

 
2. Miami, USA, marec 2015, Sea trade cruise shipping – Miami 2015 

Udeleženci s strani MOK:  Boris Popovič, župan 
  Jana Tolja, svetovalka župana 

  Gašpar Gašpar Mišič, svetovalec župana 
Stroški: 17.729,35 EUR 

 

Letošnja sezona bo z vidika prihodov potniških ladij boljša od lanske, bistveno boljše rezultate 

pa po napovedih pričakujemo spet v letih 2016 in 2017. Letos pričakujemo pet dodatnih ladij, 

to je približno 2.000 potnikov več, gostili pa bomo tudi  visoko cenovne ladje. S potniki, ki se 

zadržijo v mestu, se prihodki gostinskih in trgovskih ponudnikov povečajo tudi do 30 %. 

Prisotnost MOK na svetovnem sejmu potniškega turizma v Miamiji je zato ključnega pomena. 

Gre za posel, kjer je človeški faktor zelo pomemben. Na sejmu župan navezuje stike z 

najvišjimi predstavniki ladjarjev, podjetij in institucij. V Sredozemlju je MOK po odzivu potnikov 

uvrščena med najboljša pristanišča, predvsem po tem, kako se pri nas počutijo, po varnosti, 

po različnosti izletov, po prevoznih storitvah. Ladjarji te kriterije pazljivo spremljajo in 

vrednotijo. 

 
3. Madrid, april 2015, Udeležba na delovnem sestanku projektnih partnerjev za Smart 

Cities and Communities na razpis Obzorje 2020  
Udeleženci s strani MOK:  Ivana Štrkalj  
Stroški: 734,04 EUR 
 

Druga potovanja v tujino 
 

UDELEŽENEC NAMEN DATUM KRAJ 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Zaključna konferenca - 
Projekt ADRIA A  

23.10.2014 Trst (Italija) 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Sestanek - projekt 
CAMAA 

24.10.2014 Trst (Italija) 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Evropsko združenje 
zateritorialnih sodelavcev 

4.11.2014 Milje (Italija) 

OTOČAN Jana, Turistična 
organizacija Koper 

Obisk sejma 
ECOMONDO in 
delavnice o Zero Weste 
prireditvah 

06.11. - 
07.11.2014 

Rimini (Italija) 

ŽUDIČ Peter, Turistična 
organizacija Koper 

Udeležba na turističnem 
sejmu GEGG 

22.11. - 
23.11.2014 

Wettmannstatten                 
(Avstrija) 

VIDMAR Klara, projektna 
pisarna 

Sestanek - projekt 
CAMAA 

24.11.2014 Benetke (Italija) 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Sestanek - projekt 
CAMAA 

24.11.2014 Benetke (Italija) 

JELEN Marina, služba za 
stike z javnostmi 

"Poslovni forum" - 3 vrh 
držav srednje in vzhodne 
Evrope 

15.12. - 
18.12.2014 

Beograd (Srbija) 

PRODAN Jadran, služba 
za informacijski sistem 

Sestanek SC H2020 - 
prijava projekta na razpis 
Obzorje 2020 

9.1.2015 Zagreb (Hrvaška) 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Sestanek SC H2020 - 
prijava projekta na razpis 
Obzorje 2020 

9.1.2015 Zagreb (Hrvaška) 

SARKIČ Erik, Urad za 
gospodarske javne službe 
in promet 

Sestanek SC H2020 - 
prijava projekta na razpis 
Obzorje 2020 

9.1.2015 Zagreb (Hrvaška) 



ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Informativni dan Obzorje 
2020 Smart Cities 2015 

11.02. - 
13.02.2015 

Bruselj (Belgija) 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

delavnica za potencialne 
upravičence v okviru 
priprave programa 
sodelovanja Slo.-Hrv. 

23.1.2015 Bale (Hrvaška) 

ŽUDIČ Peter, Turistična 
organizacija Koper 

Promocijska predstavitev 
Kopra za novinarje in 
turistične operaterje 

22.02. - 
23.02.2015 

Munchen (Nemčija) 

TOLJA Jana, kabinet 
župana 

Promocijska predstavitev 
Kopra za novinarje in 
turistične operaterje 

22.02. - 
23.02.2015 

Munchen (Nemčija) 

ŽUDIČ Peter, Turistična 
organizacija Koper 

Udeležba na navtičnem 
sejmu v Tullnu 

04.03. - 
08.03.2015 

Tulln (Avstrija) 

ŠTRKALJ Ivana, 
projektna pisarna 

Projekt REVITAS - ogled 16.3.2015 Milje (Italija) 

 
Poleg zgoraj, v prvih treh točkah, navedenih stroškov so bili udeležencem službenih potovanj v 
tujino obračunani potni stroški v skupni vrednosti 2.577,21 EUR. 

 
5. Pobuda za ustanovitev odbora za kmetijstvo 

 
Predlagam, da MOK ustanovi samostojno specializirano občasno delovno telo, Odbor za 
kmetijstvo. MOK se kmetijstvu premalo posveča, vse okrog nas pa so zaraščena zemljišča, 
številni problemi naših kmetov ostajajo nerešeni v relaciji do občine in države, veliko je 
brezposelnih, ki bi lahko sodelovali pri povečanju oskrbe z domačo lokalno hrano. 
 
Predlagam, da MOK ustanovi Odbor za kmetijstvo, ki bo zastavil celovito politiko 
pospešenega razvoja kmetijstva v Istri. 
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper se je s kmetijstvom aktivno ukvarjala, saj je z vsakoletnimi razpisi 
za spodbujanje kmetijstva in razvoj podeželja sofinancirala v razvoj kmetijskih proizvajalcev na 
področju primarne kmetijske pridelave, predelave, razvoj dopolnilnih dejavnosti na kmetijah in trženje 
kmetijskih proizvodov. Sofinanciranje se je izvajalo ob upoštevanju uredb EU za dodeljevanje državnih 
pomoči po shemah skupinskih izjem in de minimis. Od leta 2003 do leta 2014 je bilo za namene 
pospeševanje kmetijstva v občini upravičencem dodeljenih 1,35 mio EUR nepovratnih sredstev. 
Sredstva so bila razdeljena na osnovi občinskega Pravilnika o dodeljevanju državnih pomoči za 
ohranjanje in razvoj kmetijstva ter podeželja v Mestni občini Koper. V obdobju od leta 2007 do 2014 
so bila sredstva dodeljena kar 562 upravičencem. Največji delež pomoči, je bil namenjen ohranjanju in 
nadaljnjemu razvoju kmetijstva in podeželja, izboljšanju kakovosti kmetijske proizvodnje ter 
modernizaciji tehnologije, ki se uporablja v kmetijstvu. Preostali del sredstev je bil porabljen za 
izvedbo ukrepov varstva tradicionalne krajine, dediščine in stavb.  
 
Poleg tega pa je delovala tudi komisija za področje razvoja kmetijstva, katere naloge so bile 
spodbujanje razvoja kmetijstva in ribištva, spodbujanje samooskrbe in socialnega podjetništva, 
promocija alternativnih pridelav vrtnin in poljščin, promocija ekološkega kmetovanja in eko proizvodov, 
revitalizacija zapuščenih kmetijskih zemljišč, kakor tudi na projektih ohranjanja avtohtonih vrst živali. 
 
Sicer pa je kmetijska politika regulirana  z evropskimi direktivami. Na tem področju so sprejete Uredbe 
Komisije EU, ki natančno določajo področja uporabe, pogoje in vrste pomoči  za posamezne ukrepe 
za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja. Te smernice se morajo upoštevati tako 
na državni kot lokalni ravni. Iz tega izhaja, da so pristojnosti lokalne skupnosti pri spodbujanju 
določenih ukrepov kmetijske politike relativno omejene. 
 
Sicer je skladno s Poslovnikom Občinskega sveta MO Koper možno ustanoviti delovno telo, obstaja 
pa tudi možnost komisije, ki jo imenuje župan, ki ima več pristojnosti in se ukvarja s konkretnimi 
projekti. 
 
Zaradi zgoraj navedenega, pobude ne podpiramo. 



 
6. Sanacija škode po naravnih nesrečah v MOK 

 
Prosim za celovito poročilo o politiki MOK za odpravljanje posledic naravnih nesreč v MOK in 
sicer za posamezni kraj: Krnica, Guci, Podpeč, Bezovica. 
 
Ali drži informacija, da je MOK ustanovila županovo komisijo za ugotavljanje in odpravljanje 
posledic naravnih in drugih nesreč? Kdaj je bila ustanovljena, kdo so njihovi člani in kakšne 
so njihove kompetence? Ali je komisija obiskala prizadete kraje in občane in predstavila 
način reševanja posledic naravnih nesreč? Koliko krat se je komisija sestala, prosim za 
kopije zapisnikov in kakšen je namen te komisije (pooblastila, ki jih je dobila).» 
 
ODGOVOR: Poročilo o odpravljanju posledic naravnih nesreč v MOK je v prilogi. 

 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta:  
 
Ob zaprtju MKC-ja je prostore za svoje delovanje izgubilo tudi društvo KAM, čigar 
pomemben del je bil tudi program DBI, torej Dnevni center za pomoč in samopomoč 
brezdomnih in socialno ogroženih. Pod okriljem društva so delovali oziroma delujejo 
prostovoljci. Po uradnih podatkih je v letu 2014 na njihova vrata potrkalo 83 različnih 
brezdomnih oseb. Tu pa niso vštete družine in ostareli. Namreč društvo se od ostalih ukvarja 
tudi s temi, se pravi z družinami in z ostarelimi, ki so na robu revščine oziroma že pod njo. 
 
Ključnega pomena za delovanje programa je bila ravno lokacija mestnega jedra Koper, 
katera nujno potrebuje tovrstni dnevni center iz več vidikov. Tudi, ali pa predvsem zaradi 
tega zadnjega, kot smo rekli pomoč tistim, ki niso ravno brezdomni, ampak so na meji z 
revščino. Zaradi koncentracije prebivalstva znotraj, v samem jedru, je jedro primerna 
lokacija. Pa tudi brezdomci sami. Med njimi je ogromno ostarelih, ki ne morejo  prehoditi niti 
krajših lokacij, kaj šele lokacij, kaj šele praktično relacije na obrobje mesta oziroma izven  
njega, kjer so podobni programi. 
 
V Združeni levici zato dajemo pobudo, predlagamo, da Občinski svet prostovoljcem oziroma 
občina, prostovoljcem omogoči brezplačen prostor v jedru mesta, primeren za aktivnosti in 
da se omogoči prostovoljcem, da se nazaj, naprej ukvarjajo z aktivnostmi, ki so jim trenutno 
onemogočene.  
 
Upam, da boste vsaj, kar se tiče tega osnovnega socialnega predloga, prisluhnili in naredili 
nekaj dobrega za socialno ogrožene. 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
 
na podlagi 31. člena Poslovnika občinskega sveta Mestne občine Koper podajam naslednjo 
pobudo. 
 
Obrazložitev 
 
Ob zaprtju MKC je prostore za svoje delovanje izgubilo tudi društvo KAM čigar pomemben 
del je program DBI, torej Dnevni center za pomoč in samopomoč brezdomnih in socialno 
ogroženih. DBI deluje pod okriljem društva Kralji ulice, ki jim tudi nudi vso potrebno dodatno 
strokovno pomoč, je član vseslovenske Zveze izvajalcev na področju brezdomstva in 
socialno ranljivih skupin »Brezdomni do ključa«. 
 



Program DBI je v prostorih MKC deloval 4 leta. V tem času jih je dnevno obiskovalo v 
povprečju 12 oseb, ki so se zadrževale v samem prostoru in pa 9 družin s skupno 17 otrok, 
ki so prejemale pekovske izdelke, sadje in zelenjavo, ki jih je DBI prejemal kot donacijo. 
Brezdomne osebe so bile s strani programa deležne celostne obravnave; od možnosti skrbi 
za osnovno higieno, do urejanja potrebnih dokumentov, statusov, socialnih prejemkov, z 
njimi so se prostovoljci programa aktivno ukvarjali skozi šport, rekreacijske dejavnosti, v 
nastajanju je bila gledališka sekcija, imeli so številne delavnice (ročni izdelki, art-delavnice, 
delavnica kreativnega pisanja v sodelovanju z Društvom Svit). Ključnega pomena za 
delovanje programa je bila ravno lokacija mestnega jedra Koper, katera nujno potrebuje 
tovrstni dnevni center iz več vidikov. Center mesta je primeren za starejše uporabnike, ki v 
veliko primerih zaradi šibkega zdravja ne morejo prehoditi niti krajših razdalj. Primeren je za 
distributerje uličnega časopisa, kateri marsikomu pomeni edini vir prihodka in ključ do 
preživetja. Posebnost DBI je da ni usmerjen zgolj v brezdomne, pač pa da oskrbuje s hrano 
in drugimi vrstami pomoči tudi socialno ogrožene ki še niso pristali na cesti, med njimi veliko 
ostarelih. Zaradi navedene posebnosti je jedro mesta primerna lokacija zaradi večje 
koncentracije prebivalstva in posledično večjega števila ljudi, ki je na meji revščine ali pod 
njo. 
 
Po uradnih podatkih (regijska koor. Mreža za brezdomne) je v letu 2014 v dnevni center DBI 
po pomoč prišlo 83 različnih brezdomnih oseb. Tu niso vštete družine in ostareli. 
 
Že ta podatek je dovolj alarmanten in tehten, da se prostovoljcem programa omogoči 
nadaljnje delovanje v jedru mesta. 
 
V Združeni levici smo zaznali, da je zaprtje DC DBI imelo velik negativen vpliv na življenja 
nekaterih občanov in občank in sprožilo val ogorčenja med velikim delom prebivalstva. 
Poskrbeti za reveže, brezdomce, socialno šibke mora biti skupni cilj vseh nas, pot do tega pa 
nikakor ni v odrivanju socialno ogroženih na obrobja mest. Takšno početje je diskriminacija. 
In ravno iz človeškega vidika, boja proti diskriminaciji, soočanja z brezdomstvom in 
posledično ukrepanjem proti njemu, je jedro mesta, zaradi fluktuacije ljudi in osveščanje le 
teh vezano na problematiko, primerna lokacija za aktivnosti programa DBI. Da so sposobni 
sobivanja z okolico so prostovoljci in uporabniki DBI dokazali tudi s tem, da v vseh letih 
delovanja niso imeli nobenih izgredov, ne policijske ali medicinske intervencije. 
 
Glede na vse navedeno svetniki Združene levice dajemo pobudo in predlagamo da MOK 
programu DBI in njegovim prostovoljcem brezplačno odda primeren prostor na območju 
mestnega jedra ter s tem omogoči društvu nadaljnje delovanje, ki je trenutno močno oteženo 
in za določene aktivnosti onemogočeno. 
 
Lepo vas pozdravljamo, 
 
Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov Združena levica, Tomaž Slavec in Marko 
Kocjančič, člana Kluba Združena levica« 
 
ODGOVOR: Na Mestni občini Koper smo bili seznanjeni z izvajanjem programa Distribucijsko Dnevni 
center za brezdomne in socialno ogroženih osebe DBI (dopoldnevi brez imena) v prostorih na 
Gregorčičevi 4. Program naj bi se v teh prostorih izvajal od leta 2011. MO Koper želi prostore na 
Gregorčičevi 4 ohraniti in nameniti pretežno mladini oziroma mladinskim programom. Menimo, da v 
prostore za mladino ne sodi dejavnost brezdomcev. Na območju Mestne občine Koper deluje dva 
pomembna programa, ki nudita pomoč brezdomnim osebam, in sicer: 
 
Zavetišče za brezdomne osebe z individualno obravnavo, izvajalec RKS – Območno združenje 
Koper na lokaciji ob železniški postaji. 
MO Koper je združenju zagotovila prostorske pogoje, ki nudijo možnost prenočitve 12im osebam ter 
dodatne prostore za izvajanje programa dnevnega centra, ki je odprt od 07:00 do 15:00 ure vsak 
delovni dan ter ob sobotah od 7.00 do 11.00 ure. V nedeljo je zaprt. V program se uporabniki redno 



vključujejo.  RKS – Območno združenje Koper obravnava in pomaga tudi drugim brezdomnim 
osebam, ki niso  vključene v program – na terenu, živijo v barakah in podobno. 
 
Pomoč brezdomcem, izvajalec Škofijska Karitas Koper, na lokaciji v Bertokih. 
V okviru programa izvajalec izvaja tudi program Dnevnega centra, ki je odprt v ponedeljek, sredo in 
petek od 8.00 do 14.00 ure, v torek in četrtek od 12.00 do 18.00 ure. V okviru programa nudi izvajalec 
brezdomnim osebam svetovanje, psihosocialno pomoč, uporabniki lahko koristijo higienski sklop, 
prejmejo paket hrane in podobno.  
 
Oba programa MO Koper tudi redno sofinancira.  
 
Menimo, da zaradi relativno visoke dostopnosti in nizkopražnosti programov ni razloga za 
vzpostavitev še enega programa v starem mestnem jedru, zato pobude ne podpiramo.  

 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 
Imam eno malo bolj poletno vprašanje. Že nekaj let in besed, oziroma od besed in nekaterih 
del, je mimo glede ureditve kopališča ob semedelski promenadi. Zanima me, kje se je ta 
projekt ureditve kopališča oziroma plaže ustavil, oziroma v kakšnem stanju je in če so 
planirane kakršnekoli nadaljnje aktivnosti?  
 
ODGOVOR: Za ureditev kopališča bi bilo potrebno urediti vso potrebno infrastrukturo. Poleg tega je 
potrebno prestaviti črpališče meteornih voda na novo lokacijo. Trenutno se ne planira ureditev plaže 
na semedelski promenadi. 

 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Dala bi eno pobudo na predlog ribičev in sicer, da se uredi parkiranje za njihova dostavna 
vozila na ribiškem pomolu, kajti zadnje časa imajo težave z občinskim redarstvom, ki jih baje 
zelo pogosto oziroma vsakodnevno kontrolira in oglablja. Soočajo se s težavami, da pač ne 
morejo nemoteno opravljati svoje dejavnosti, zato podajam pobudo, da občina s predstavniki 
ribičev to težavo uredi in jim omogoči normalno delovanje, že tako oteženih pogojih v katerih 
delajo.  
 
ODGOVOR: Celoten Ukmarjev trg v Kopru, tako prvi del, kjer se izvaja javna služba »upravljanje 
določenih javnih parkirišč« in kjer velja plačilo parkirnine od ponedeljka do sobote od 06.00 ure do 
19.00 ure, ob nedeljah, praznikih in dela prostih dneh se javna služba ne izvaja, kakor drugi del, ki je 
fizično zaprt z zapornico in kjer stoji prometni znak II-3 prepovedan promet v obeh smereh, z 
dopolnilno tablo dovoljeno za dostavo je po naših ocenah trenutno primerno urejen. S povečano 
prisotnostjo občinskega redarstva pa se je stanje v veliki meri izboljšalo oz. uredilo. Nikakor ne drži 
navajanje, da imajo ribiči z občinskimi redarji probleme (izjema so redki posamezniki) in da jim redarji 
vsakodnevno izrekajo globe. Vsak ribič, ki se s tovrstno dejavnostjo ukvarja ima s strani Komunale 
Koper kot upravljavca pomola pridobljen daljinec, ki odpira zapornico. Poudariti pa je potrebno, da se 
lahko vsak ribič na pomolu Ukmarjevega trga zadrži le toliko časa kot je potrebno, da opravi dostavo 
(to pa je čas, ki je potreben, da se blago ali tovor naloži ali razloži). Po izteku tega časa pa mora 
voznik zapustiti pomol Ukmarjevega trga in svoje vozilo parkirati drugje, na za to urejenih parkiriščih, 
lahko tudi na Ukmarjevem trgu v Kopru, le da si v času izvajanja javne službe kupi oziroma plača 
parkirnino. Po dosedanjih izkušnjah, pogovorih s posameznimi ribiči, lahko v Občinskem redarstvu 
zagotovimo, da je stanje na ribiškem pomolu Ukmarjevega trga urejeno neprimerno bolje kot je bilo 
pred uvedbo novega prometnega režima. Občinsko redarstvo pa je ribičem za neupoštevanje 
prometne signalizacije izreklo večinoma ustna ali pisna opozorila in le redkim posameznikom, ki niso 
upoštevali postavljene prometne signalizacije ali odredbe občinskega redarja, globo. 

 
DRAGICA VRKIČ KOZLAN, članica Občinskega sveta: 
 
Imela bi samo eno pobudo, tako čisto kolegialno. Prosila bi kolege tukaj v sejni sobi, da ko je 
seja sveta, da skušamo ohranjati nek nivo kulture, da se med razpravljanjem ne 
posmehujemo oziroma predlagala bi, da na naslednjih sejah pustimo mobilne telefone zunaj. 



Ker namreč, če se posamezniki dolgočasijo med sejo, je pač to stvar posameznika. Ko mu 
bo pa zakonodaja to dopuščala, lahko tudi kot svetnik odstopi. Smatram, da ne glede na to, 
da posameznik ne razpravlja, lahko nek nivo spoštovanja do vseh ostalih pokaže s tem, da 
je skoncentriran na točko dnevnega reda.  
 
 
 
Koper, 26. marec  2015     SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 
 
 
 

 
 


